
Z   Á   P   I   S 

 
z  2. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 12.12.2006. 

 

Program:  1) Zahájení 

                   2) Zpráva z mezidobí zasedání 

                   3) Jmenování inventarizačních komisí 

                   4) Návrh rozpočtu na rok 2007 

                   5) Zprávy předsedů komisí a výborů 

                   6) Rozprava 

                   7) Usnesení a jeho schválení 

                   8) Závěr 

 

 

 

1.  Zahájení 

 

     Veřejné zasedání zahájil starosta obce pan Jan Krotký v 19,30 hodin a ujal se jeho řízení. 

Zasedání se koná v restauraci Na Sauně, je přítomno 6 členů OZ. Pan Josef Duchek se 

omluvil. Starosta pan Krotký přivítal přítomné občany a seznámil je s navrženým programem 

veřejného zasedání.  

Hlasování: program byl schválen všemi 6 přítomnými členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:  ing. Blohmann Miroslav 

                                                       p. Matoušek Václav 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 1.11.2006:  p. Zub Jan 

                                                                                                p. Ruth Václav 

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise 

Předseda: Ing. Falout Josef 

Členové:  p. Štich Luděk, p. Štengl. Roman 

 

Hlasování: všech 6 přítomných členů OZ souhlasí s takto navrženou komisí. 

Starosta pan Krotký vyzval návrhovou komisi, aby se ujala své činnosti. 

 

 

2.  Zpráva z mezidobí 

 

      Zprávu o činnosti OZ od posledního veřejného zasedání dne 6.12.2006 podal starosta obce 

pan Jan Krotký. Zpráva je přiložena u zápisu. 

Ve své zprávě starosta uvedl: 

- OZ se sešlo na 2 poradách 

- ukončení pronájmu KD ze strany p. Šůse 

- příprava rozpočtu na rok 2007 

- oprava hasičského auta 

- instalace satelitu na budovu „KAMPELIČKY“ 



- změna jízdního řádku autobusu zajíždějícího k vlaku do Borov 

- přípojky el. energie k ostatním parcelám na „Dědinkách“ 

- úprava kluziště – přesunuto na jaro 2007 

- využití sálu v KD 

- osazení vánočního stromku – proběhlo v sobotu 2.12.2006 

- příprava veřejného zasedání 

 

 

3.  Jmenování inventarizačních komisí 

     K provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2006 jmenoval starosta tyto komise: 

 

Hlavní inventarizační komise: předseda: p. Matoušek Václav 

                                                    členové: ing. Blohmann Miroslav, p. Duchek Josef 

 

Zařízení kulturního domu: předseda: ing. Blohmann Miroslav 

                                              členové: p. Matoušek Václav, p. Krotký Jan 

 

Zařízení OÚ: předseda: p. Krotký Jan 

                       členové: ing. Falout Josef, p. Chmelířová Jitka 

 

Ceniny: předseda: ing. Falout Josef 

                               členové: p. Krotký Jan, p. Chmelířová Jitka 

 

Požární zbrojnice:předseda: p. Duchek Josef 

                               členové: p. Majer Jan st., p. Lehocký Ladislav ml. 

 

Místní hospodářství: předseda: p. Zub Jan 

                                    členové: p. Matoušek Václav, p. Ruth Václav 

 

Závazky, pohledávky, zůstatky na účtech: předseda: p. Duchek Josef 

                                                                        členové: ing. Falout Josef, p. Chmelířová Jitka 

 

 

4.  Návrh rozpočtu obce na rok 2007 

 

    Nejdříve přednesl předseda finančního výboru ing. Josef Falout změny rozpočtu na rok 

2006.Jedná se o změny na straně výdajů a to z důvodu, že obec již neprovede některé z akcí 

plánovaných na letošní rok. 

- přepad u rybníka                               -     20.000,- Kč 

- prodloužení vodovodu na hřbitově   -    20.000,- Kč 

- úpravy bývalého kluziště                 -   250.000,- Kč 

- úprava pozemku před kostelem       -     50.000,- Kč 

Tyto akce budou přesunuty na rok 2007. 

 

Hlasování: všech 6 přítomných členů OZ souhlasí se změnou rozpočtu na rok 2006. 

 

    S návrhem rozpočtu obce na příští rok seznámil přítomné předseda finančního výboru 

ing.Josef Falout. 

Příjmy: navrženy dle předpokládané skutečnosti roku 2006, v celkové výši 1.760.958,- Kč 



Výdaje: na činnost OÚ a zajištění základních potřeb obce a správu jejího majetku byly 

navrženy částky přibližné skutečnosti letošního roku. Dále byly navrženy investiční a 

neinvestiční akce v obci, 

Celkové výdaje činí 2.381.000,- Kč. 

Rozdíl mezi příjmy a výdaji bude hrazen ze zůstatku  letošního roku. 

 

Hlasování o návrhu rozpočtu bude provedeno po rozpravě. 

 

 

5.  Zprávy předsedů komisí a výborů 

 

p. Jan Zub, místní hospodářství 

Ve funkci je zatím krátkou dobu, probíhá zatím přebírání od p. Matouška, který měl místní 

hospodářství na starosti před ním. 

 

Ing. Miroslav Blohmann, lultura a sport 

Dne 2.12.2006 proběhlo slavnostní rozsvícení vánočního stromku. 

V sobotu 16.12.2006 bude vánoční besídka. 

Připravuje se turnaj ve stolním tenise, pro zájemce jazykové kurzy(angličtina, němčina), 

cvičení pro ženy v KD. 

 

p. Václav Matoušek, odpadové hospodářství 

V KD došlo k opravám vody a topení. Již přišel nový ceník na odvoz popelnic – bude 

projednáno v lednu na poradě. 

 

p. Václav Ruth, lesní hospodářství 

Příští rok je třeba zakoupit a vysadit nové stromky v lese. 

 

 

6.  Rozprava 

 

p. Mraček Matěj – navrhuje dát nějaké peníze na zkrášlení obce  

 Po cestě od Lhovic teče voda, bylo by vhodné udělat chodníky, oprava komunikace. 

starosta odpovídá – komunikace vlastní kraj, neuvažují s opravami, kraj nechce investovat do 

obcí, nedostaneme na to dotace. 

 

p. Hrubý Jan – bylo by vhodné dát do veřejnosti, že není možné dostat dotace. 

 

p. Falout Josef st. – proč obec Borovy má čističku odp. vod. 

starosta odpovídá – Borovy jsou u řeky, dostala na to dotace na čistotu vod. 

 

p. Traxmandl Petr – má zájem o pronájem obecního rybníka. 

Starosta odpovídá – příští rok se bude opravovat most, rybník se musí upustit a vyčistit, proto 

příští rok rybník pronajímat nebudou. 

 

p. Chmelíř Václav ml. – zda plánovaná rychlostní komunikace na Klatovy povede po 

katastru obce nebo ne. 

Starosta odpovídá – zatím je vše v realizaci příprav. 

 

 



 

Schválení rozpočtu obce na rok 2007 

K návrhu rozpočtu nebyly vzneseny zásadní připomínky ani jiné návrhy. 

Starosta obce pan Jan krotký vyzval členy OZ ke hlasování, kdo souhlasí s návrhem rozpočtu 

obce na rok 2007. 

Hlasování: všech 6 přítomných členů OZ souhlasí s návrhem rozpočtu obce na rok 2007. 

 

 

7.  Usnesení a jeho schválení 

      

     Návrh usnesení 2. veřejného zasedání OZ přečetl předseda návrhové komise ing. Josef 

Falout. 

Jiné návrhy nebo připomínky k návrhu usnesení nebyly podány. 

Hlasování: všech 6 přítomných členů OZ souhlasí s návrhem usnesení 2. veřejného zasedání 

OZ. 

 

 

8.  Závěr 

 

     Na závěr starosta obce pan Jan krotký poděkoval občanům za účast a veřejné zasedání 

ukončil ve 20,30 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vřeskovice dne 12.12.2006. 

Zapsala. Chmelířová Jitka 

 


